# 香港中文大學

# <u>第八十九屆大會(頒授榮譽博士及博士學位典禮)</u>

#### 2020年博士學位畢業典禮通告

致 2020 年博士學位畢業生:

#### 以面對面方式舉行畢業典禮

鑒於本港新型冠狀病毒疫情近期有所緩和,大學宣布於 2020 年 12 月 3 日舉行之第八十九 屆大會將以面對面方式進行。如疫情轉趨嚴峻,典禮會即時改以網上形式進行。

歡迎已登記的畢業生及親友届時蒞臨校園出席畢業典禮;而未能親身到場參與典禮的畢業 生及親友,則可在 Zoom 觀看網上直播,共同分享這份喜悅。

傳訊及公共關係處將在典禮前以電郵通知各畢業生有關網上直播網址、會議 ID 和密碼。 大學亦會安排所有典禮錄影片段於 2020 年 12 月下旬上載至畢業典禮網頁,以供重溫。

#### 防疫措施

為保障大眾健康,減低病毒於畢業典禮進行期間的傳播風險,請各畢業生及親友遵守以下 措施:

- (一) 任何時候都必須佩戴口罩及保持社交距離。
- (二) 勤洗手或使用酒精搓手液以保持雙手清潔及個人衞生。
- (三) 進入典禮會場或直播會場前必須量度體溫。建議各畢業生及其親友提早到達會場,避免於會場外人多排隊聚集。如畢業生及/或其親友出現呼吸道感染病徵, 則不得進入會場,應立即求診。
- (四) 典禮進行期間不得與台上的典禮行列人員握手及拍照,避免緊密接觸。
- (五) 所有典禮及直播會場內禁止飲食。
- (六) 校内所有餐廳都必須依照政府相關防疫指引,只能提供有限度服務,畢業生及/ 或親友如需用膳,請安排在校外進行。
- (七) 如畢業生及/或親友從外地來港出席畢業典禮,請預先計劃行程,須至少於典禮 日之前的14日抵港,並根據政府公布的措施進行所需的病毒檢疫及/或隔離。有 關的最新措施及安排,請瀏覽政府網頁 https://www.coronavirus.gov.hk。

## 交通安排

由於校園内泊車位置有限,請畢業生及親友盡量避免駕駛汽車到校園。大學將於典禮當日 上午8時正至下午1時30分期間,安排畢業典禮專車往返港鐵大學站、各典禮會場及直 播會場。大學亦備有復康巴士供有需要的人士使用,復康巴士站設於港鐵大學站A出口 旁之停車場,請於抵達時致電大學交通處3943-7992安排接載。

有關畢業典禮的最新資訊,請瀏覽畢業典禮網頁 https://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong。 我們期待在畢業典禮與您見面。

傳訊及公共關係處

2020年10月27日

# <u>The Chinese University of Hong Kong</u> <u>89th Congregation (Conferment of Honorary and Doctoral Degrees)</u> <u>Notice to the Doctoral Degrees Graduates 2020</u>

Dear Doctoral Degrees Graduates of 2020,

## Face-to-face Congregation

It is our great pleasure to inform you that the 89th Congregation scheduled for 3 December 2020 will be conducted in a face-to-face format, given that the COVID-19 pandemic situation in Hong Kong has eased. Unless the situation of pandemic worsens, a virtual congregation in an online format will be arranged immediately.

Registered graduates and guests are welcome to return to the campus to attend the graduation ceremonies. For those who are unable to participate in the ceremonies in person, they can view the live webcast on the Zoom platform to capture this joyous occasion.

The live streaming links, meeting IDs and passcodes will be sent to all graduates by Communications and Public Relations Office near the event day. All graduation ceremonies will also be recorded on video and then uploaded onto the Congregation website for viewing by end of December 2020.

#### **Infection Prevention Measures**

In order to maintain public health and avoid any spreading of the virus amid graduation ceremonies, graduates and guests are requested to pay attention to the following:

- i. Wearing facial masks and keeping social distancing all the time.
- ii. Washing hands or using hand sanitizers frequently to keep you free from the virus.
- iii. Measuring body temperature before entering the ceremonial grounds or live webcasting venues. Graduates and guests are advised to arrive earlier to avoid a large number of people lining up at the venue entrance. If graduates and/or guests show any respiratory symptoms, they would not be admitted to the venues and should seek medical advice immediately.
- iv. Handshaking and photo taking with procession members on stage during the ceremony are restricted so as to avoid any close body contact.
- v. Eating and drinking are not allowed at the ceremonial grounds and live webcasting venues.
- vi. CUHK canteens can only provide limited dine-in services in accordance with the Government's anti-epidemic measures. Graduates and/or guests are advised to make meal arrangement outside campus if needed.

vii. Those graduates and/or guests outside Hong Kong coming for the graduation ceremony should plan ahead to arrive in Hong Kong at least 14 days prior to the event, and take necessary viral tests and/or undergo quarantine as required by the Government. For the latest measures and arrangements, please visit the Government's website at https://www.coronavirus.gov.hk.

### **Transport Arrangement**

Due to limited parking space on campus, graduates and guests are strongly advised to travel to the University by public transport. Special shuttle buses running between the University MTR station, the ceremonial grounds and the live webcasting venues will be provided from 8:00am to 1:30pm. A rehabilitation bus service will also be available in the car park near Exit A of the University MTR station for persons in need. Please call the Transport Office at 3943-7992 (tel) for the service upon arrival at the University.

For the latest information, please stay tuned to our congregation website at https://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong.

We look forward to welcoming you at the Congregation.

Communications and Public Relations Office

27 October 2020